



2 novembre :
Nos écoles
publiques,
on y tient!

Les écoles publiques du quartier sont de plus en plus affectées par les coupures et l'austérité et les élèves et les profs en souffrent.

Le 2 novembre, vous êtes invité(e)s à vous joindre à une **chaîne humaine** autour d'une école du quartier et ensuite venir **déjeuner** devant le bureau de la candidate locale du PLQ pour lui rappeler que nos écoles sont importantes!

Où et quand ?

lundi 2 novembre
Chaîne humaine : 7h30
À votre école du coin!
Déjeuner : 9h00
4028 Notre-Dame O.

3 novembre :
Sauvons nos
Centres
d'Éducation
Populaire!

Les Centres d'Éducation Populaires locaux sont menacés par l'arrêt de leur financement gouvernemental.

Le 3 novembre, manifestons pour garder nos Centres d'éducation Populaires en vie! Nous partirons du CEDA pour nous rendre au CEP Pointe-St-Charles.



Où : Au CEDA
(2015 rue Delisle)
Quand : mardi 3
novembre 10h00



2 novembre :
Nos écoles
publiques,
on y tient!

Les écoles publiques du quartier sont de plus en plus affectées par les coupures et l'austérité et les élèves et les profs en souffrent.

Le 2 novembre, vous êtes invité(e)s à vous joindre à une **chaîne humaine** autour d'une école du quartier et ensuite venir **déjeuner** devant le bureau de la candidate locale du PLQ pour lui rappeler que nos écoles sont importantes!

Où et quand ?

lundi 2 novembre
Chaîne humaine : 7h30
À votre école du coin!
Déjeuner : 9h00
4028 Notre-Dame O.

3 novembre :
Sauvons nos
Centres
d'Éducation
Populaire!

Les Centres d'Éducation Populaires locaux sont menacés par l'arrêt de leur financement gouvernemental.

Le 3 novembre, manifestons pour garder nos Centres d'éducation Populaires en vie! Nous partirons du CEDA pour nous rendre au CEP Pointe-St-Charles.



Où : Au CEDA
(2015 rue Delisle)
Quand : mardi 3
novembre 10h00



November 2nd:

Protect our public schools!

Public schools are more and more affected by cuts and austerity policies. Students and teachers see their situation getting ever harder.

On November 2nd, let's remind the government how important our public schools are by joining in **human chains** around our neighbourhood schools before having a **breakfast** in front of the local PLQ candidate's office!

Where and when?

Monday November 2nd
Human chain: 7:30am
At your local school!
Breakfast: 9:00am
4028 Notre-Dame W.

November 3rd:

Save our Popular Education Centres!

Our local Popular Education Centres are threatened by the end of their funding by the government.

On November 3rd, join the **demonstration** to keep our Popular Education Centres alive! We will meet at the CEDA and walk to Pointe-St-Charles CEP.



Where: At the CEDA
(2015 Delisle Street)

When: Tuesday
November 3rd, 10:00am



November 2nd:

Protect our public schools!

Public schools are more and more affected by cuts and austerity policies. Students and teachers see their situation getting ever harder.

On November 2nd, let's remind the government how important our public schools are by joining in **human chains** around our neighbourhood schools before having a **breakfast** in front of the local PLQ candidate's office!

Where and when?

Monday November 2nd
Human chain: 7:30am
At your local school!
Breakfast: 9:00am
4028 Notre-Dame W.

November 3rd:

Save our Popular Education Centres!

Our local Popular Education Centres are threatened by the end of their funding by the government.

On November 3rd, join the **demonstration** to keep our Popular Education Centres alive! We will meet at the CEDA and walk to Pointe-St-Charles CEP.



Where: At the CEDA
(2015 Delisle Street)

When: Tuesday
November 3rd, 10:00am